
 

Bestyrelsesmøde d. 18.04.2024 kl. 19.00 

Deltager: Claus Munch  Andersen (CMA), Henning Schmidt (HS), Lasse Qvist (LQ), 

Tommy Berg Jensen (TPJ),  Søren Hornbak (SH), Peter Dollerup (PD),  Tom Toft (TT), 

Henning Christensen (HC), Michael Schuh (MS), Gunnar Mejer Andersen (GMA) 

 

Pkt. 1. 

Gitte Stæhr Hansen var og gennemgik de 2 Facebook grupper - der er en privat 
gruppe 233 medlemmer og en offentlig gruppe med 414 følger. Der kan være 
problemer med opslagene når vi har 2 sider – det der lægges op i den private 
grupper er kun for medlemmer. Den debat der var om opslaget fra 
standerhejsningen endte ud i at vi fremafrettet respektere medlemmers ønske om 
ikke at være på Facebook uden at vi kommentere det yderligt.  

Pkt. 2. 

Godkendt og underskrevet referat fra sidste bestyrelses møde. Vi har fået leveret 
strygemærker og disse sættes til salg via Facebook til kr. 50,-. Og klub logoer sættes  
til salg – det lille kr. 25,- mellem til kr. 35,- hvis begges købes er prisen kr. 40,-. Der er 
også lavet et større der kan bruges på bådhækken, pris kr. 45,-. 

Pkt. 3. 

Nyt fra Lystbådehavnens bestyrelsen.                                                                                 
MS kunne fortælle om hans første deltagelse, det handlede meget meget om 
økonomi. Der arbejdes på en ny lokalplan. Det har vidst sig at sejlrenden til Marina 
Syd er sandet meget – der arbejdes hektisk på at få dette arbejde gjort. 

Pkt. 4. 

Klubbåde. 

De 3 både er gjort klare til søsætning – de er vasket, poleret og bundmalet. I næste 



uge kommer der reklamer på. Speedbåden kommer i vandet efter behov.  

Pkt. 5. 

Sejlerskole. 

Der er 16 tilmeldte og 2 på venteliste.                                                                               
Desværre er en af instruktører sprunget fra, der laves opslag på hjemmeside og 
Facebook. 

Pkt. 5. 

Paradisbugten. 

Det går fremad – vi mangler kun 2 fag i at være ude ved brohovedet – arbejdet 
foregår nu fra en flåde så tempoet er gået lidt ned. Der er bestilt nye beslag til 
brohovedet, GMA kender en. PD mener vi skal have lagt ind i budget at der skal 
bruges nye pæle fra brohovedet og ind. HS får gjort leje aftalen med Bjarne Nissen  
færdig og vi får overført 20.000,-  til ham. Vi har intet hørt fra Kystdirektoratet – vi 
afventer. 

Pkt. 7. 

Sponsorer. 

Reklamekonsuleten kunne fortælle at der er lavet sponsoraftaler for 2024 & 2025 for 
kr. 24.500,-   og der måske et par stykker mere på vej. 

Pkt. 8. 

Kommende arrangementer. 

Pinseturen til Assens. HC har lavet et program for de 2 dage og der blev aftalt at der 
skulle være en bruger betaling på kr. 100,- pr. person – resten står klubben for. 23/6 
Skt. Hans  i Paradisbugten der tændes bål og holdes bål tale – grille tænde HS er 
tovholder. 

Pkt. 9. 

Vedtægtsændringer. 

Det tages op til næste bestyrelsesmøde. 

Pkt. 10. 

Møde med de øvrige klubber på havnen. 



Alle var positive og sagde tak indbydelsen. De var indstillet på samarbejde på de 
fronter det var muligt. De ville vende tilbage inden d. 1. maj  med deres oplæg. 

Pkt. 11. 

Eventuelt. 

Ingen havde noget. 

Næste bestyrelsesmøde rettet til d. 23 maj.           .                                                                                                   

 
 
 
 
 


